



Serbis pengurusan dan perancangan tanah Crown land

FACTSHEET

Disampaikan oleh Department untuk Perancangan, Tanah dan Warisan

Pengurusan dan perancangan tanah Crown di Indian Ocean Territories

Department untuk Perancangan, Tanah dan Warisan (DPLH) adalah penasihat utama kepada Kerajaan Australia yang memberikan keahlian dan nasihat kepada Minister Commonwealth mengenai pemerintahan tanah Crown dan perancangan penggunaan tanah di Territories. DPLH juga menyokong Kommisyen Perancangan WA untuk menjalankan tugas, tanggungjawab dan fungsi mereka.

Apa maksudnya ini untuk saya?

DPLH memberi keahlian profesional dan teknikal, serbis-serbis dan sumber bantuan kepada Territories:

Pengurusan Penggunaan Tanah	Perancangan Penggunaan Tanah
Pemerintahan dan Pengurusan Tanah Crown - DPLH memberi nasihat dan bantuan dalam perundangan, cara dan persyaratan undang-undang untuk penggunaan dan pengurusan tanah Crown menurut tempoh penguasaan tanah Crown masing masing	DPLH menjalankan pemeriksaan dan proses permohonan untuk rancangan pembinaan, pembahagian, dan permohonan akta strata.
Urusan dan Survey Tanah Crown – DPLH menyiapkan persuratan untuk dilaksanakan menurut kuasa yang diwakilkan dan penyerahan persuratan pemegang untuk pendaftaran untuk menyampaikan tempoh kegunaannya. DPLH juga mengurus arahan untuk survey/perancangan yang dititipkan untuk menyokong pembahagian tanah Crown menurut keputusan mengenai penyampaian tempoh penggunaan.	DPLH melaksanakan proses perundangan, dan menasihati kerajaan tempatan and penduduk Territories berkenaan rencana perancangan tempatan, rencana petukaran dan strategi rencana tempatan.



Sebagai pemimpin pemerintahan tanah Crown dan agensi perancangan penggunaan tanah di Territories, DPLH bertanggungjawab atas aktiviti utama dalam perancangan strategik dan perundangan untuk perkampungan, key activities in strategic and statutory planning for the Territories' settlements, perkaitan transport, taman umum dan penyimpanan rekreasi, dan berbagai infrastruktur sosial dan fizikal yang jauh dijangkakan daripada masa keperluannya.

Untuk keterangan lebih lanjut

Bagian	Keterangan Hubungan
Talipun	08 6551 9000
Email	info@dplh.wa.gov.au
Website	www.planning.wa.gov.au